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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

 

 

 
 
 

KLASA: 024-05/23-01/27 
URBROJ: 2170-1-03-00-23-16 
Rijeka, 26. listopada 2023. 
 

 

ZAPISNIK 
SA 6. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

6. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 26. listopada 2023. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Robert Forempoher, predsjednik VMO 
 Branko Miljak zamjenik predsjednika VMO  
 Dražen Mataja, član VMO 
 Biserka Perman, članica VMO 
 Višnja Mohorovičić, tajnica MO 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 Klaudio Lazarić, član VMO (dostavljena e-mail obavijest o izostanku) 
 Nenad Srdoč, član VMO 
 Ćenan Beljulji-novi član VMO  

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Sveti Nikola, Robert Forempoher i predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED 

1. Prometno rješenje povećanja sigurnosti prometa na raskrižju Giuseppe Carabino 
i Antuna Kosića Rika –izvješće sa sastanka u TD Rijeka-plus d.o.o. 

2. Dopuna malih komunalnih akcija  za 2024. godinu –ovisi o zaključku točke 1, te 
dopuna prioriteta za postavu usporivača prometa u Ulici Mirka Čurbega OŠ San 
Nicolo i Crnčićeva 4-12 

3. Komunalni prioriteti za 2024. godinu – rasprava prije usvajanja konačne liste 
4. Uvođenje Vijeća građana – upoznavanje Vijeća sa Pismom Gradonačelnika 
5. Dopisi građana – postavljenje ograde u Zvonimirovoj, Liburnijskoj i Zametskoj 

ulici 
6. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Usvajanje zapisnika s 5. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

AD 1 
 
Predsjednik Vijeća Robert Forempoher izvijestio je nazočne o članove Vijeća o sastanku sa 
stručnom službom u TD Rijeka –plus d.o.o. koji je održan dana 10.listopada 2023. godine i 
upoznao ih sa preporučenim prijedlogom za povećanje sigurnosti prometa u gore navedenim 
ulicama. Naime, Vijeće je iniciralo sastanak i potiče rješavanje problema sigurnosti za sve 
sudionike u prometu na spomenutom raskrižju, pri tome uvažavajući zahtjeve građana. Vijeće 
prepoznaje problematiku kao jednu od važnijih na području MO i ne želi zanemariti sigurnosno 
stanje po sudionike u prometu, naročito djecu radi blizine škole ali smatra da se ne može postići 
željeni učinak ako se cijelo raskrižje u građevinskom smislu ne rekonstruira i proširi kolnik Ulice 
A.K. Rika, osiguraju dodatna parkirna mjesta kao zamjena za izgubljena predloženim djelomičnim 
zahvatom izgradnje otoka u jako uskom dijelu ulice A.K. Rika. Vijeće je nakon duže rasprave 
jednoglasno donijelo slijedeći: 
 

Zaključak:  

1. Vijeće je suglasno s prijedlogom struke da se postojeći pješački prijelaz premjesti 
zapadnije (osiguranim sredstvima prioriteta susjednog MO Turnić za 2023. godinu.) 

2. Vijeće nije suglasno s predloženim prometnim rješenjem izgradnje cestovnog otoka, a 
pogotovo nije suglasno sa zahvatom koji podrazumijeva postavu stupića i ograničavanje 
parkiranja bez izgradnje zamjenskih parkirnih mjesta i proširenja kolnika ulice A.K. Rika. 
 
 
AD 2 
Dopuna malih komunalnih akcija za 2024. godinu –ovisi o zaključku točke 1 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da o ovoj točki nije potrebno glasovati iz razloga što nije prihvaćen 
zahtjev iz točke1. Vijeće je upoznao i sa zaprimljenim zahtjevom od strane OŠ San Nicolo u vezi 
postave usporivača prometa u ulici M. Čurbega južno od ulaza u školu. Predlaže da se prihvati 
prijedlog OŠ San Nicolo za postavu usporivača prometa sredstvima prioriteta za 2024. godinu. 
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedloge 
 
 
AD 3  

Predsjednik Vijeća izvijestio je članove o zaprimanju obrađene liste prioriteta za 2024. godine. Svi 
prisutni dobili su liste na uvid i razmatranje te je predložio da će se konačna lista usvojiti nakon 
detaljnog pregleda opisa i lokacija te svih komentara na sjednici u studenom. 

 

Zaključak: Vijeće je primilo informaciju na znanje i jednoglasno prihvatilo prijedlog 

 

AD 4. Uvođenje Vijeća građana – upoznavanje Vijeća sa Pismom Gradonačelnika 

Predsjednik Vijeća je upoznao članove sa pismom Gradonačelnika i provođenju aktivnosti od strane 
Grada Rijeke i udruge „Smart“ za Vijeća građana, te preporuke da se u rad Vijeća građana aktivno 
uključe i sadašnja Vijeća prenoseći iskustva dosadašnjeg rada i najaktualnije potrebe građana na 
području MO. Gradonačelnik se nada poboljšati rad mjesne samouprave na taj način. 
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Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijet slijedeći: 
 
Zaključak:  
Članovi Vijeća smatraju da je Vijeće građana nelegalno izabrano na netransparentan način i 
smatra de ne mogu biti supervizori u radu legitimno izabranih Vijeća. Također jednoglasno 
zaključuju da ne žele sudjelovati u radu Vijeća Građana. 
 
AD 5 Dopisi građana 

 e-mail građana-protivljenje stanara ulice Giordana Smolikara za postavu fleksibilnih stupića 
kojim se na otoku za usmjeravanja prometa onemogućava parkiranje dok se na otoku 
zapadnije može nesmetano parkirati - Prijedlog je uputiti zahtjev Rijeka plus d.o.o. za 
privremeno uklanjanje fleksibilnih stupića koji su postavljeni u sklopu nove regulacije prometa 
na polju za usmjeravanje prometa- do osiguranja novog parkirališnog prostora za stanare i 
korisnike  

 pritužbe građana u vezi postavljene ograde na nogostupu duž ulica Zametska i Zvonimirova 
te Liburnijska – Prijedlog: poslati dopis UO za komunalni sustav i promet da se razmotri 
preinaka ograde sa montažno-demontažnim segmentom. Poslati poseban dopis Upravnom 
odjelu za komunalni sustav i promet sa zahtjevom da se u razvojne planove u 2024. godini 
uvrsti priprema i planira izgradnja parkirališnih mjesta na području Krnjeva tim više što se 
kod obrade prioriteta za sve prijedloge izgradnje parkirališta dobivaju odgovori da se 
imovinsko-pravna priprema i izgradnja parkirališta ne može financirati sredstvima prioriteta 
mjesnih odbora nego se radi o razvojnom zahvatu 

 e-mail građana za postavu ležećih policajaca u Crnčićevoj ulici kod kućnih brojeva 4 i 12.-
Prijedlog da se stranci odgovori da su svi zahtjevi za ležeće policajce od strane Rijeka-plusa 
odbijeni s obrazloženjem da se isti mogu postaviti samo u neposrednoj blizini osnovnih škola 

 

Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo prijedloge 
 
 
AD 6 Razno 
 

 Predsjednik Vijeća je izvijestio nazočne da još nije zaprimljen odgovor na požurnicu koja je 
05. rujna 2023. otpremljena Gradonačelniku u vezi zahtjeva za posebnom tajnicom 

Zaključak: Vijeće jednoglasno traži da se organizira prijem kod Gradonačelnika na temu 
odvajanja od MO Turnić i u smislu prostora i zasebne tajnice 

 Predsjednik Vijeća je izvijestio nazočne o pristiglom dopisu Upravnog odjela za gospodarenje 
gradskom imovinom, Odsjeka za urbanizam u kojem se traži očitovanje Vijeća na prijedlog 
nove lokacije spomenika NOB-a koji se sada nalazi na površini koja je predviđena za 
izgradnju stanova prema modelu društveno poticane stanogradnje u Zametskoj ulici. Vijeće 
je nakon kraće rasprave od tri predložena prijedloga odabralo prijedlog pod broje 2. i donijelo 
slijedeći: 

Zaključak: Prihvaća se prijedlog lokacije navedene pod broje 2.- na zelenoj površini na 
raskrižju Liburnijske i Zametske ulice“ 

 Predsjednik je izvijestio članove Vijeća o pristiglom e-mailu člana Vijeća Klaudia Lazarića 
kojim se je izjasnio o nekom točkama dnevnog reda ujedno se opravdavši da ne može biti 
nazočan na sjednici. Nakon kraće rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo slijedeći: 
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Zaključak: Vijeće u svom radu neće uvažavati elektronskim putem (e-mailovi, društvene 
mreže i sl.) pristigla očitovanja članova Vijeća kojih nema na sjednici, osim ako Predsjednik 
ne zatraži održavanje sjednice elektronskim putem. 

 

 

Sjednica je završila u 21:0 sati.   

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 

 

 

Zapisničar– referent za mjesnu samoupravu: 
 

Višnja Mohorovičić 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

Robert Forempoher 
 


